
Referat fra årsmødet den 12. oktober 2023 på Lindegården i Bondebyen. 

Mødet startede kl. 18.00 med netværk, snack, sandwich og lidt drikke. 

Herefter bød formand Ghita Thorlacius velkommen.  

Der var 22 deltagere.  

Årsmødet blev indledt med et oplæg fra Jens Galby, der er driftsleder på LTK Baunegården. 

Temaet var ”Naturpleje i kommunen”.  

1. Valg af dirigent  
Ole Roed Jensen blev valgt. Han konstaterede, at årsmødet var indkaldt med lovligt varsel og via de aftalte 

medier.  

2. Årsberetning 

Ghita Thorlacius holdt årsberetningen, som også blev uddelt på mødet. 

Årsberetningen kan læses på lokalforeningens hjemmeside.  

Den omhandler følgende sager og initiativer: 

Høringssvar vedr. ønske om dispensation fra Mølleåfredningen. Til ændring af Fæstningskanalen til (KALC) 

klimasikring.  

Høringssvar vedr. ønske om dispensation fra Mølleåfredningen. Dronningens Vaskeri, Schalls vej 12-16, en 

historisk bygning. Der søges 3 dispensationer fra Mølleåfredningen til etablering af carport, omlægning af 

vej og ændret anvendelse af sommerhuset kaldet ”Musikhuset”. 

Høringssvar vedr. ønske om dispensation fra Mølleåfredningen. Prinsessestien 7. Der søges om 3 bygninger. 

2 overbygninger og 1 sauna. 

Høringssvar vedr. ønske om dispensation fra Mølleåfredningen. Prinsessestien 5/ Lyngby Hovedgade 2. Der 

søges om etablering af urtehave og undervisning i Frieboeshviles Park. 

Høringssvar vedr. Biodiversitetsplan for LTK. 

Regulering af Mountainbikeres adfærd i skove på landsplan og Frederiksdal skov. 

Samarbejde med Naturstyrelsen om ny skiltning omkring Furesøen. 

Borger henvendelser om bekæmpelse af invasive arter, udnævnelse af evighedstræer, ønsker om foredrag, 

samt inddragelse af grønne områder til institution. 

Årets arrangementer. 

Hvad sker der med naturen - i nærmeste fremtid i LTK. 

3. Valg til bestyrelsen  

På valg var formand Ghita Thorlacius, som blev genvalgt.  

Frits Lundgaard Jensen blev genvalgt som suppleant.  

Nyvalgt blev: Lars Topp Østergaard.  

Bestyrelsen har herefter 8 medlemmer og 1 suppleant.  

4. Forslag fra medlemmerne 

Ingen forslag var indkommet.  

5. Eventuelt.  

Intet til referat 


